
Protokoll från extra föreningsstämma i Resö Fiber ekonomisk 

förening lördag 13 januari 2024 på Hamnmagasinet Resö 
 

Närvarande: Magnus Pousette (1:52; 14:2), Martin Björkman (12:35), Henrik Hübinette 

(Långekärr 1:53), Sandra Lantz (Myren 1:33), Ulrika Wingård (1:75 & DB 12:14), Veronika 

Kvick (3:23), Gerard Gustavsson (1:42), Claes Haglund (14:8), Gro Johanne Hektonen 

(Björnäs 1:60), Gro Reinhardt Aas (Myren 1:23), Kent Hjelmäng (Toreröd 1:9), Ann-Katrin 

Göthlin (1:27), Patrik Svensson (Buar 1:22), Roland Isaksson (Galtö 2:92), Stefan Andersson 

(14:14), Stellan Greveby (8:67).  

1. Mötets öppnandes 

Mötet öppnades av Magnus Pousette 

 

2. Val av ordförande samt sekreterare vid stämman 

Magnus Pousette valdes till ordförande och Veronika Kvick till sekreterare.  

 

3. Godkännande av röstlängden 

Godkänd av mötesdeltagarna för stämman. 

 

4. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare 

Stämman valde Ann-Katrin Göthlin och Stefan Andersson till justeringspersoner och 

rösträknare.  

 

5. Fråga om stämman blivit utlyst i behörig ordning 

Stämman beslutade att mötet blivit utlyst i behörig ordning. 

 

6. Fastställande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen enligt kallelsen.  

 

7. Information från Styrelsen och frågor angående nytt avtal med tjänsteleverantör av 

telefoni/internet/TV.  

Styrelsens Förslag: Bakgrund 

Nuvarande avtal med Net at Once går efter 5 år ut den siste oktober 2024. Senast i mars 

2024 måste vi ha tecknat ett nytt avtal, troligen för en ny 5-årsperiod. Under hösten har 

en avtalsgrupp inom styrelsen haft möten med Net at Once, Telia, Västfiber och Sappa. Vi 

har härvid kunnat konstatera att det finns två leverantörer som är bättre än de andra två, 

både ekonomiskt och andra faktorer inräknade. Oavsett vilken vi väljer av dessa kommer 

resultatet bli en minskad kostnad och en bättre tjänst. 

Förslag till beslut på Extrastämma i Resö Fiber Ekonomisk Förening 

Att Stämman beslutar att uppdraga åt styrelsen att efter bästa förmåga slutföra 

upphandlingen och teckna ett nytt kollektivt tjänsteleverantörsavtal. 



Av de fyra aktörerna som initialt kontaktas gick ett alternativ bort direkt.  

Vi har fått bra bud från alla aktörer med en prissänkning för våra medlemmar.   

De två kvarstående aktörerna innebär en kostnad för TV inbakad även det till ett lägre 

pris. Samma hastigheter på nätet som nuläget – ingen försämring.  

Det är en fördel att vi äger vårt fibernät i dialogen kring avtal och kostnader. 

Vårt förslag, internet ingår med möjlighet att välja till TV eller avstå.  

 

Röster från Stämman var att; ta hänsyn till miljöaspekt och att nuvarande alternativ 

fungerar mycket bra nu, inga komplikationer. Viktigt med norska kanaler.  

 

8. Beslut angående Styrelsens förslag till stämman.  

Stämman beslutade enhälligt att bifalla Styrelsens förslag till beslut.  

 

9. Mötets avslutande 

 

 

 

 

…………………………………………………..   ……………………………………………………… 

Magnus Pousette ordförande  Veronika Kvick sekreterare 

 

 

………………………………………………….  …………………………………………………….. 

Stefan Andersson justeringsperson  Ann-Katrin Göthlin justeringsperson 

 

 

 


